
Ο αριθμός 9 (εννιά) γράφεται με δύο νδύο νδύο ν, ενώ το 90 (ενενήντα) γράφεται με ένα νένα νένα ν... 

Ο αριθμός 1 (ένα) γράφεται ένας ένας ένας (αρσενικό), μία μία μία (θηλυκό), ένα ένα ένα (ουδέτερο). 

Ο αριθμός 3 γράφεται τρειςτρειςτρεις   (αρσενικό και θηλυκό), τρία τρία τρία (ουδέτερο). 

Ο αριθμός 4 γράφεται τέσσεριςτέσσεριςτέσσερις   (αρσενικό και θηλυκό), τέσσερα τέσσερα τέσσερα (ουδέτερο). 

Μαθαίνω πώς γράφονται 

τα αριθμητικά . 

Τα αριθμητικά επίθετααριθμητικά επίθετααριθμητικά επίθετα    

μέχρι το 19 (δεκαεννιά)  

γράφονται με μία λέξημία λέξημία λέξη . 

Τα αριθμητικά επίθετααριθμητικά επίθετααριθμητικά επίθετα   από  

το 21 (είκοσι ένα) και μετά  

γράφονται με δύο λέξειςδύο λέξειςδύο λέξεις . 


